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CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI TG. OCNA 
 
 

PROCES VERBAL 
 

Incheiat astazi, 30 octombrie 2008,  cu ocazia desfasurarii sedintei ordinare a Consiliului 
local al orasului Tg. Ocna. 

Sedinta ordinara a Consiliului local al orasului Tg. Ocna a fost convocata in baza 
Dispozitiei Primarului nr. 728  din 30.10.2008 in conformitate cu prevederile art. 39, alin.3) si 8) 
din Legea nr. 215/2001 – a administratiei publice locale – Republicata.  

La sedinta sunt prezenti toti consilierii.  
Secretarul orasului – consilier juridic Mihaela Luminita Roset declara lucrarile sedintei 

deschise, fiind legal convocată şi constituită . 
Participa  sefii de servicii si birouri din cadrul Aparatului de specialitate al Primarului si 

din cadrul Serviciilor subordonate Consiliului local al orasului Tg. Ocna. La sedinta participa un 
grup de cetateni din cartierul Pacuri, d-na profesoara Ionas Virginia – Presedinta sindicatului 
invatamantului  preuniversitar – Bacau si candidatii P.N.L. la alegerile parlamentare pentru 
functiile de deputat si senator : d-l Corneliu Pricope si d-l Lucian Ciubotaru 

Lucrarile sedintei sunt conduse de d-l consilier Bruma Mircea Petre care precizeaza ca: 
“In sala sunt prezenti un numar insemnat de cetateni ai orasului care sunt interesati de un anume 
punct de pe ordinea de zi . Sedintele Consiliului sunt publice si oricare dintre locuitorii orasului 
poate sa participe. Pentru ca sedinta sa se desfasoare in conditii optime , in conformitate cu  
Regulamentul de functionare al Consiliului local , va rugam sa pastrati ordinea, linistea, sa va 
inscrieti la cuvant, sa va recomandati iar daca participati la sedinta intr-o  anumita calitate va 
rugam sa o faceti cunoscuta membrilor Consiliului, pentru a fi consemnate in procesul verbal de 
sedinata. 

In continuare Presedintele de sedinta – d-l consilier Bruma Mircea Petre da citire ordinii 
de zi in forma prezentata de executiv: 

 
1) Proiect de Hotărâre privind desemnarea preşedintelui de şedinţă. 

                        Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 
2) Proiect de Hotãrâre privind rectificarea bugetului local. 
                           Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 
3) Proiect de Hotãrâre privind trecerea din proprietatea publica a unitatii administrativ 

teritoriale Tg. Ocna, in proprietatea privata a unitatii administrativ teritoriale Tg. Ocna a 
imobilului in care a functionat Gradinita nr. 5 si a unor imobile din incinta Scolii generale nr. 3  

 
                           Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 

 
4) Proiect de Hotãrâre privind transformarea a 2 posturi vacante de muncitori calificat –

pietrar-pavator in muncitor calificat tractorist si muncitor calificat mecanic utilaj buldoexcavator 
in cadrul Serviciului public de gospodarie comunala  - Sectia domeniu public si privat, 
Compartiment intretinere strazi, semnalizare rutiera. 

 
Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
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5) Proiect de Hotarare privind imputernicirea unui membru al Consiliului local al orasului 
Tg. Ocna pentru autentificarea la notarul public a Statutului Clubului sportiv “Magura“ Tg. Ocna 

  
Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 

 
Presedintele de sedinta precizeaza : “ ca urmare a insistentei unora dintre colegi propun 

introducerea pe ordinea de zi a punctului “ Diverse ”. Mai doreste cineva sa faca propuneri? 
Daca nu sa supunem spre aprobare ordinea de zi cu propunerea facuta. ” 

- Cine este pentru?              –  13 voturi; 
            - Cine este împotrivă?     –   4 voturi (d-l consilier Rusu Mihai , d-na consilier 
Tudoreanu Maria , d-na consilier Dumitrascu Eugenia si d-l consilier Chelaru Petrisor); 

  - Dacă se abţine cineva? – 0 abtineri  
 

Secretarul orasului – d-na Mihaela Luminita Roset supune la vot procesul verbal intocmit 
la sedinta din 30 septembrie 2008. Precesul verbal a fost publicat pe site-ul primariei si a putut fi 
citit de toti membrii Consiliului local. Se voteaza in unanimitate. 

Presedintele de sedinta da cuvantul cetatenilor din cartierul Pacuri. 
Are cuvantul d-l Antonas Constantin locuitor al cartierului Pacuri: ”Dupa cum stiti 

problema noastra este podul de la Pacuri. Am inteles ca s-au primit niste bani pentru construirea 
acestui pod. Stim ca a existat un proiect pentru construirea lui inca din vremea d-lui Silochi, iar 
acum se va face un alt proiect. De 3 ani jumatate suferim. Ne-ati promis in mod ferm ca acest pod 
se va construi si constat cu stupoare ca pana acum nu s-a facut nimic. Este strigator la cer. Vin 
anumiti cetateni cu masini si incarca balastul si acest lucru ne afecteaza foarte mult. Si acum 
trecem Trotusul cu telegondola sau pe o punte care ne pune in pericol viata. Avem copii mici care 
merg la scoala , viata lor este pusa in pericol atunci cand traverseaza raul Trotus. Noi nu avem 
gaze, nu avem apa, nu avem drumuri, de ce atata indiferenta fata de locuitorii acestui cartier? Si 
noi facem parte din acest oras, si noi platim taxe si impozite ; in campania electorala ne-ati 
promis ca veti face acest pod si au trecut 3-4 luni si nu ati facut nimic. Sunt indignat de atitudinea 
dumneavoastra fata de noi, locuitorii din Pacuri. Va multumesc!” 

Are cuvantul d-l Martin, locuitor al cartierului Pacuri: “ Si eu sunt nemultumit de 
atitudinea dumneavoastra fata de locuitorii cartierului nostru. Avem copii care merg la scoala, in 
sat sunt multi batrani care au nevoie de salvare pe care nu-i putem trece Trotusul cu telegondola 
femei insarcinate care trebuie sa mearga la spital. Va rugam sa faceti ceva pentru a ne ajuta.” 

Are cuvantul d-na Oprisoru:” Si eu sunt venita aici cu aceeasi problema. In sat suntem 
mai mult batrani. Trecem Trotusul foarte greu cu telegondola. Va rugam sa ne ajutati.” 

Are cuvantul d-na profesoara Ionas Virginia : ” Vin in fata dumneavoastra “floarea 
orasului“ asa cum se spune in popor , in calitate de Presedinte al Sindicatului invatamantului 
preuniversitar – Bacau pentru a va expune doleantele noastre, ale profesorilor. Am auzit 
doleantele oamenilor din Pacuri si sunt impresionata de necazurile lor, dar si noi avem o mica 
rugaminte. Va rog sa tineti cont ca avem un contract colectiv de munca incheiat intre 
Inspectoratul şcolar, Consiliul local, Consiliul judetean si Prefectura Bacau. Prin acest contract 
noi am obtinut niste drepturi, pe care colegii nostri din tara le-au primit si de aceea cred ca si noi 
meritam sa primim ceea ce am obtinut prin lupta sindicala. Dorim sa se aplice legea si pentru 
salariatii din invatamant. Daca ni se rãspunde ca nu sunt bani , inţelegem, se va rezolva in timp, 
dar dacã ni se rãspunde ca nu suntem salariaţii dumneavoastrã atunci acest rãspuns este greşit.  

M-am interesat la colegii din tara care au primit aceste drepturi si mi s-a spus ca se aplica 
art. 57 – “asistenta sociala”. Cei care primesc banii de la Inspectoratul scolar primesc aceste 
drepturi. Avand in vedere cele spuse las la latitudinea dumneavoastra sa judecati  şi sã ne ajutaţi.” 
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Preşedintele de şedinta – d-l consilier Brumã Mircea Petre propune ca în continuare sã se 
analizeze primul punct de pe ordinea de zi. 

Punctul 1 al ordinii de zi : “Proiect de Hotărâre privind desemnarea preşedintelui de 
şedinţă.” Dupa cum stiţi , pentru şedinţa din luna noiembrie a fost propus ca preşedinte de şedinţã 
d-l consilier Chelaru Petrişor. Cine este pentru aceastã propunere?” Se voteazã in unanimitate 
“Proiectul de Hotărâre privind desemnarea preşedintelui de şedinţă.” 

 
Punctul 2 al ordinii de zi : “ Proiect de Hotãrâre privind rectificarea bugetului local”. 
Presedintede de sedinta – d-l consilier Bruma Mircea Petre: “ Aţi primit spre studiu şi 

analizã acest proiect de hotãrâre cu punctul de vedere al iniţiatorului , Primarul oraşului. Numai 
Comisia economicã a avut obligaţia sa intocmeascã Raportul de avizare. Are cuvântul 
preşedintele Comisiei pentru studii şi prognoze economico-sociale – d-l consilier Ştefan Şilochi.  

D-l consilier Ştefan Şilochi precizeaza: ” In şedinta de comisie care a avut loc in data de 
28.10.2008 s-a facut schimbarea preşedintelui acestei comisii prin votul membrilor sãi. D-l 
consilier Mazilu Valentin a propus ca preşedinte pe d-l Ştefan Şilochi, iar d-na consilier Biri 
Daniela a propus pe d-l Cristia Vasile. In urma votului exprimat a fost desemnat ca preşedinte de 
comisie d-l Ştefan Şilochi cu trei voturi “pentru” si unul “impotrivã”, iar d-l Cristea Vasile a 
rãmas secretar. In continuare mã voi referi la proiectul de hotãrâre supus dezbaterii. Inainte de a 
prezenta Raportul comisiei economice doresc sã-l intreb pe d-l Antonaş cine l-a informat cã nu se 
va face podul de la Pãcuri? Din acest pod am fãcut campanie electorala toti şi este important sã 
ştim cine v-a adus aici spunându-vã cã acest pod nu se va construi.? “ 

Are cuvantul d-l Antonas : “ Aceasta informatie s-a transmis de la om la om. Nu avem 
informatia de la cineva anume.” 

D-l consilier Stefan Silochi

- d-na consilier Biri Daniela propune ca suma sa fie folosita pentru   

: “ Podul de la Pacuri este un obiectiv foarte important . In 
timpul mandatului meu de primar am facut un proiect pentru acest pod care a costat un miliard de 
lei. A trecut foarte multe etape de evaluare dar a fost oprit ca si finantare datorita Ordonantei 7. 
S-a facut o propunere sa se faca un pod mai mic, metalic pentru care trebuie un alt proiect, alte 
avize. Daca modificam solutia existenta , o luam de la capat. Suntem deja in noiembrie si trebuie 
sa prindem la buget atatia bani cati vom putea cheltui pana la sfarsitul anului. Prin Hotarare de 
Guvern s-a primit o suma de 8 miliarde pentru cheltuieli curente si de capital. Trebuie sa 
repartizam aceasta suma pentru a fi eficienta . Va prezint propunerea Comisiei economice: 

1. finantarea cheltuielilor de personal din institutiile de invatamant  - cu 663.000 lei – 
suntem de acord; 

2. sume alocate din cote defalcate – 2.000 lei – suntem de acord; 
3. plata dobanzilor aferente liniei de finantare – 240.000 lei  - suntem de acord; 
4. in ceea ce priveste suma de 800.000 lei primita prin Hotarare de Guvern membrii 

comisiei au hotarat:    -   d-l consilier Stefan Silochi propune ca suma sa fie utilizata pentru  
                            efectuarea   platilor curente; 

      investitii de capital ( construirea podului de la Pacuri); 
- d-l Cristea Vasile propune ca suma sa fie alocata pentru investitii de  
       capital (podul din cartierul Pacuri).  

In urma supunerii la vot a propunerii d-lui Silochi Stefan comisia economica voteaza cu 3 voturi 
“pentru” (Silochi. Mazilu si Cristia) si un vot “ impotriva” (Biri Daniela). In concluzie Comisia 
economica propune ca suma de 800.000 lei sa fie utilizata de catre executiv, cu prioritate pentru 
achitarea lucrarilor contractate si executate, deoarece aceste sume produc penalitati de intarziere 
ce sunt imputabile. Mai multe societati au dat in judecata primaria pentru ca nu au primit acesti 
bani; de asemenea profesorii au solicitat plata tichetelor cadou si prima de vacanta, salariatii 
primariei au si ei anumite revendicari. Toata tara cunoaste problema podului de la Pacuri, a fost 
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dat la TV, au aparut articole in presa. Toti vrem ca acest pod sa se construiasca , dar pentru acest 
an ar fi bine ca pentru construirea lui sa se prinda o suma reala, care va putea fi cheltuita. Exista 
deja un proiect pentru acest pod. Eu personal nu as renunta la el; nu stiu daca este bine sa facem o 
improvizatie. In Comisia economica s-a votat 3 la 1 ca acesti bani sa fie folositi pentru cheltuieli 
curente si de capital, iar o parte din bani pentru construirea podului de la Pacuri.” 

Presedintele de sedinta – d-l Bruma Mircea Petre da cuvantul d-nei Primar. 
D-na Primar – Floarea Ivanof : “ Vreau sa va spun ca d-l Silochi v-a dezinformat. Avem 

aici procesul verbal incheiat la sedinta comisiei economice, unde am participat si eu , care 
mentioneaza faptul ca 3 membri ai comisiei au votat impotriva propunerii executivului iar d-na 
Biri Daniela “pentru”. Inca din primele zile ale exercitarii mandatului de primar am facut 
demersuri pentru inceperea executarii acestui obiectiv. In data de 26 iunie 2008 am fost investita 
in functia de primar al orasului. In data de 3 iulie 2008 am trimis o adresa Cancelariei Primului 
Ministru al Romaniei, prin care solicitam sa ni se precizeze ce se intampla cu finantarea acestui 
proiect. Am raspunsul aici; finalul este important pentru dumneavoastra. Proiectul a trecut de cele 
doua etape de selectionare si era pe pozitia 1212 . Am primit recomandarea sa ne intreptam catre 
alte surse de finantare pentru realizarea proiectului “Construire pod peste raul Trotus-cartier 
Pacuri”, deoarece nu mai erau fonduri. In continuare in data de 11-13 iulie m-am adresat 
Secretariatului General al Guvernului - d-lui Gabriel Berca , in calitate de presedinte a  
Comitetului pentru situatii de urgenta , solicitand fonduri pentru construirea acestui obiectiv. Prin 
Hotararea Guvernului 1155 din 24.09.2008 localitatea Tg. Ocna a primit suma de 8 miliarde din 
suplimentarea sumelor defalcate din taxa pe valoarea adăugată. Aceasta suma a fost alocata 
pentru construirea acestui obiectiv si am venit in Consiliu local cu propunerea de a folosi aceasta 
suma in acest scop. Daca aceasta suma nu va fi cheltuita in acest an, ea va ramane pe fondul de 
rulment si  va putea fi folosita anul urmator. Cu aceasta suma s-ar putea demara lucrarile de 
constructie a podului . Oricum suma necesara este mult mai mare, in jur de 12-14 miliarde, 
diferenta putand fi acoperita din sume de la bugetul de stat sau bugetul local. Rog Consiliul local 
sa fie de acord si ce celelalte propuneri ale executivului din acest proiect de hotarare, propuneri 
cu care si Comisia economica a fost de acord . 

Avand in vedere necesitatea construirii acestui pod ca si situatia de urgenta rog Consiliul 
local sa analizeze corect propunerea executivului si sa decida.” 

Reprezentantii Cartierului Pacuri sustin rugamintea adresata Consiliului local de catre 
Primarul orasului.  

D-na Primar Floarea Ivanof precizeaza ca cetatenii orasului au dreptul sa participe la 
sedintele Consiliului local si pot veni oricand. “ De ce sa folosim acesti bani pentru lucrarile de 
semaforizare  sau pentru lucrarile de la fantana arteziana cu care avem probleme de conservare pe 
timp de iarna. Am declansat un audit intern pentru  iluminatul ambiental din Piateta C. Negri si 
pentru lucrarile de semaforizare la trecerile de pietoni , lucrari executate de s.c. Mailat Comix 
s.r.l. pentru a vedea cat este de plata. In data de 21 10 2008 am primit ultima adresa de la 
societatea Mailat prin care ni se comunica faptul ca au aparut mici disfunctionalitati la instalatia 
de semaforizare din cauza carora aceasta functioneaza pe culoarea galben intermittent.  Aceste 
lucrari ridica probleme . Firma constructoare ne comunica anumite disfunctionalitati datorate 
faptului ca firma furnizoare  a trimis echipamente de proasta calitate. 

Dumneavoastra nu aveti nici o vina sa treceti raul Trotus pe o punte improvizata . In 
campania electorala am spus ca vin sa fac o administratie mai eficienta , nu ca voi plati datoriile 
ramase de pe vremea d-lui Silochi. Au fost achitate facturile emise in lunile iulie, august si 
septembrie, au fost platite salariile functionarilor din primarie, toate solicitarile venite de la scoli 
au fost aprobate. Avem datorii catre societatile Mailat, Pasibo, Prelat Prest, Terma. Societatea 
Terma a executat lucrari la instalatiile termice de la scoli, care sunt de proasta calitate si cu care 
suntem in proces.” 
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D-na Primar Floarea Ivanof doreste sa dea un raspuns si  d-nei Ionas Virginia :” Suntem 
in grafic cu platile catre invatamant; se vor acorda si tichetele cadou . Asa cum stiti am spijinit 
intotdeauna, atat in calitate de consilier local cat si in calitate de Primar toate actiunile necesare 
deschiderii anului scolar precum si toate solicitarile venite din partea scolilor in masura in care au 
existat posibilitati financiare si in masura in care au fost aduse la cunostinta mea.” 

D-na Bucioaca Monica doreste sa adreseze o intrebare d-nei Primar si Consiliului local: 
”In numele chiriasilor apartamentelor preluate in propritatea primariei doresc sa stiu la ce pret vor 
fi vandute aceste apartamente. In sedinta trecuta ni s-a spus ca se va face o noua evaluare si ca se 
va stabili pretul cu care vom putea cumpara aceste apartamente.” 

D-na Primar Floarea Ivanof : “ Fiind vorba despre cele 4 apartamente a caror vanzare s-a 
discutat in sedinta Consiliului local din luna septembrie vreau sa va spun ca din verificarile facute 
s-a concluzionat ca cei care au locuit in aceste apartamente si inainte de 1989 vor beneficia de 
prevederile  Decretului Lege 61/1990 si Legea nr. 85/1992 , iar cei care au devenit chiriasi dupa 
acest an vor putea cumpara aceste apartamente  la pretul pietei.” 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Bruma Mircea Petre propune revenirea la subiectul 
de pe ordinea de zi, si anume rectificarea de buget.  

Are cuvantul Presedintele Comisiei economice – d-l consilier Silochi Stefan care 
precizeaza ca: “ nu exista un studiu de fezabilitate pentru podul de la Pacuri , pentru a sti cu 
exactitate ce suma trebuie prinsa pentru a fi cheltuita pana la sfarsitul anului. Daca aveti acest 
studiu va rog sa-l puneti la dosarul de sedinta. In ceea ce privesc datoriile , acestea sunt ale 
institutiei si nu ale mele. ” 

Are cuvantul d-l consilier Mazilu Valentin : “ Vreau sa va informez ca toata lumea este de 
acord cu construirea acestui pod. Executivul nu poate sa faca lucrari fara aprobarea Consiliului 
local . Sunt necesare anumite aprobari. Trebuie sa stiti ca acesti bani nu sunt veniti special pentru 
construirea podului . “ 

Are cuvantul d-l consilier Cristia Vasile : “Problema investitiei de capital s-a discutat 
indelung in sedinta Comisiei economice. La preluarea mandatului executivul a preluat atat activul 
cat si pasivul ; atat drepturile cat si obligatiile , nu putem vorbi de cheltuielile vechiului executiv 
si de cheltuielile noului executiv. La  sedinta Comisiei economice a participat si d-na Primar si 
am discutat cum vor fi cheltuiti aceste 8 miliarde. Dansa a spus ca isi asuma raspunderea pentru 
acoperirea creantelor pentru ca altfel va veni executarea silita. Eu sunt de acord cu investitiile de 
capital pentru ca mai trebuie sa si construim. Noi trebuie sa analizam problemele comunitatii. In 
comisie am venit cu propuneri deoarece au mai ramas 2 luni pana la sfarsitul anului iar acesti 
bani nu se vor putea cheltui. Chiar daca nu toti banii primiti vor fi alocati pentru construirea 
acestui obiectiv, sta in puterea noastra sa pornim aceasta investitie si apoi sa o finalizam. As vrea  
sa plecati convinsi de faptul ca nu avem un alt interes decat cel al comunitatii. Iar referitor la 
intrebarea adresata consiliului de d-na Bucioaca as dori sa precizez ca toti chiriasii acestor 
apartamente beneficiaza de prevederile Decretului – Lege nr.61/1990 si ale Legii nr. 85/1992, 
indiferent de perioada in care au devenit chiriasi” 

Are cuvantul Primarul orasului – d-na Floarea Ivanof

Are cuvantul 

 : ”La învestirea in functia de Primar 
am preluat atat creantele – ceea ce avem de primit, cat si datoriile – ceea ce avem de dat. La data 
de 31.12.2007 creantele erau de 14 miliarde iar datoriile de 15 miliarde; la data de 30.09.2008 
creantele sunt de 19 miliarde iar datoriile de 21 miliarde. Deci situatia este echilibrata. Nu prea 
exista situatii in bilantul unei institutii sau societati , cand conturile debitoare si creditoare sunt 0 
pe 0; acestea se raporteaza de la an la an , de la trimestru la trimestru. Daca as fi facut greseli nu 
as fi reusit in afaceri. Stiu foarte bine la ce ma angajez.” 

d-na consilier Biri Daniela: ” Pentru ca tot s-a discutat aici aceasta problema 
a podului de la Pacuri va amintesc ca vorba se uita, scrisul ramane. Oamenii acestia au venit aici 
sa primeasca un raspuns clar . Dumneavoastra ati venit aici chemati de necazuri, deci sa lamurim 
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problema podului si a celor 8 miliarde. Am sa va citesc procesul verbal intocmit la sedinta 
Comisiei economice, la care a participat si d-na Primar.” D-na consilier Biri Daniela da citire 
procesului verbal intocmit la sedinta Comisiei economice din data de 28.10.2008. 

“Dupa cum bine stiti suntem singurul partid care in campania electorala am venit la 
dumneavoastra si am considerat moral ca si un inginer, un economist ,un profesor sa treaca raul 
Trotus cu acea telegondola. Este foarte clar pentru toata lumea ca aveti nevoie de acest pod. In 
perioada 2004-2008 am fost consilier judetean si stiu ca au fost repartizati bani de la Consiliul 
judetean pentru zonele cele mai afectate de inundatii. Consiliul judetean nu avea nici o cerere 
pentru Tg. Ocna .Am solicitat bani pentru construirea podului de la Pacuri si intr-o prima faza a 
fost alocata suma de 1 miliard. Ulterior din aceasta suma au fost retrase 200 milioane pentru ca 
primaria nu a utilizat banii primiti. Au mai ramas 800 milioane , bani din care a fost platit 
proiectul pentru un pod de anvergura, cu doua benzi, evaluat la 34-36 miliarde de lei.Cati cetateni 
traiesc in cartierul Pacuri? - 300 de oameni. Si cate masini sunt in Pacuri? – 20 de masini.In 
aceste conditii aveti nevoie de un pod cu doua benzi?! Am constatat ca atat la nivel central cat si 
la nivel local se sufera de megalomania. Toata tara stie ca in urma inundatiilor din 2005 am fost 
orasul care a ramas fara apa, lumina, gaze. O parte din banii primiti au fost folositi pentru 
refacerea conductei de apa potabila a orasului si supratraversarea peste Trotus.  

Statul a dat bani pentru acest oras. Acum s-au primit 8 miliarde. Proiectul existent pentru 
podul de la Pacuri poate fi adaptat pentru un pod mai mic, functional. D-le Bruma , cand se 
primesc bani de la Guvern si nu sunt folositi pana la 31 decembrie a.c. , se pierd sau nu? 

D-l consilier Bruma : ”Uneori se pierd , alteori nu se pierd .” 
D-na consilier Biri Daniela: “Acesti bani pot fi utilizati si in urmatorul an , nu se pierd. D-

na Primar a fost la Bucuresti, a primit acesti bani de la Guvernul Romaniei. 
Am invitat la aceasta sedinta pe doi dintre candidatii PNL pentru alegerile parlamentare , 

d-l Corneliu Pricope si d-l Lucian Ciubotaru care vor transmite mesajul Premierului Romaniei. 
Noi facem alianta cu cei care vor sa faca ceva pentru acest oras. S-a vorbit aici de problema 
datoriilor .M-am uitat pe materialele primite de la contabilitate. Restantele de la luna septembrie 
2008 corespund cu cele de la 30.06.2008. Orice preluare de functie presupune preluarea atat a 
drepturilor cat si a obligatiilor, dar este legal sa se verifice ceea ce s-a facut si ceea ce nu s-a facut 
pentru banii datorati. D-l Silochi este acum foarte constiincios in ceea ce priveste achitarea 
datoriilor restante, dar d-le Silochi cum ai putut plati 3 miliarde pentru fantana si nu ai facut 
macar piciorul podului de la Pacuri? Sunt 3 societati carora li se datoreaza bani; cu ele se poate 
negocia, platile se pot esalona. Din 2005 v-a spus cineva ca nu vrea sa faca podul?” 

Locuitorii Cartierului Pacuri prezenti la sedinta sunt revoltati de faptul ca nu primesc un 
raspuns ferm. 

D-l consilier Bruma Mircea Petre – Presedintele de sedinta indeamna cetatenii prezenti sa 
pastreze linistea si ordinea in sala de sedinta, in caz contrar fiind nevoit sa suspende lucrarile 
sedintei. “Va rog sa purtam discutiile strict la rectificare ; nu discutam aici problemele de 
ansamblu ale orasului ci o problema stricta.” 

D-na consilier Biri Daniela :” Acesti cetateni sunt disciplinati, au prea multa rabdare 
asteptand un raspuns concret de la noi.” 

Are cuvantul d-l consilier Stefan Silochi : “ Va rog sa retineti ca Hotararea de Guvern 
spune clar ca suma de 8 miliarde este pentru echilibrarea bugetului local si nu pentru construirea 
podului de la Pacuri. Daca d-na consilier Biri Daniela il cunoaste atat de bine pe Primul Ministru, 
sa intervina si acesta sa dea o hotarare de Guvern prin care sa aloce bani special pentru 
construirea podului . Dorim sa ne spuna executivul ce fel de pod doreste sa construiasca. Daca 
executivul are un studiu de fezabilitate pentru acest pod, il rog sa ni-l prezinte si noi vom aproba 
banii necesari in functie de indicatorii tehnico – economici.” 
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D-na consilier Biri Daniela: “ Realizarea unui astfel de studiu presupune cheltuirea unor 
sume de bani.” 

Locuitorii Cartierului Pacuri prezenti la sedinta doresc ca membrii Consiliului local sa 
voteze deschis, in fata lor cine este pentru construirea podului si cine este impotriva. 

D-l consilier Rusu Mihai propune sa se supuna la vot  propunerea ca acest pod sa fie 
construit din aceste 8 miliarde. 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Bruma Mircea Petre supune spre aprobare: 
“Proiectul de Hotãrâre privind rectificarea bugetului local ”   

D-l consilier Sultanel Danut :”Din discutiile purtate am inteles ca podul poate sa se faca 
din acesti bani. Eu nu sunt economist de meserie si doresc sa stiu daca , luand in considerare 
propunerea Comisiei economice se va mai putea construi podul?” 
 D-l consilier Silochi Stefan: “ Toti membrii consiliului local sunt pentru construirea 
podului de la Pacuri. Propunem convocarea unei sedinte extraordinare in care executivul sa 
prezinte Consiliului local un studiu de fezabilitate pentru pod si valoarea acestuia.” 
 Primarul orasului Tg. Ocna - d-na Ivanof Floarea :” Daca veti aproba proiectul de hotarare 
in forma prezentata de executiv vom avea banii necesari pentru toate studiile necesare.Daca veti 
aproba propunerea Comisiei economice acesti bani nu vor putea fi folositi in intregime pentru 
construirea podului.” 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Bruma Mircea Petre supune spre aprobare: 
“Proiectul de Hotãrâre privind rectificarea bugetului local ” in varianta propusa de executiv: 

- Cine este pentru?       –  8 voturi ( d-l consilier Rusu Mihai, d-na consilier 
Tudoreanu Maria, d-na consilier Dumitrascu Eugenia, d-l consilier Chelaru Petrisor, d-l 
consilier Antohe Cristian, d-l consilier David Maricel, d-na consilier Biri Daniela, d-l 
consilier Cristia Vasile) 
            - Cine este împotrivă?     –  8 voturi (d-l consilier Silochi Stefan, d-l consilier 
Bruma Mircea Petre, d-l consilier Mazilu Valentin, d-l consilier Grefu Ioan, d-na consilier 
Sotcan Theodora, d-na consilier Barna Liliana, d-l consilier Ferchiu Constantin, d-l 
consilier Nutu Costache  

  - Dacă se abţine cineva? – 1 abtinere (d-l consilier Sultanel Danut) 
Fiind necesar votul majoritatii consilierilor locali in functie (10 voturi) ,  proiectul de 

hotarare nu a fost aprobat. 
 Cetatenii prezenti in sala sunt nemultumiti de rezultatul votului. Presedintele de sedinta – 
d-l consilier Bruma Mircea Petre solicita audientei pastrarea linistii si ordinii in sala de sedinte. 
Dansul precizeaza ca :” in varianta propusa de Comisia economica nu se pierdea podul.” Dar cum 
nici o varianta nu a obtinut cvorumul necesar , dansul propune executivului discutarea acestui 
proiect de hotarare intr-o alta sedinta , in care sa se prezinte datele tehnico economice ale acestui 
obiectiv: “In trei zile se poate convoca  o sedinta extraordinara pentru rediscutarea acestui punct 
de pe ordinea de zi.” 
 Locuitorii Cartierului Pacuri prezenti la sedinta sunt in continuare foarte nemultumiti de 
hotararea luata de Consiliu. Ei cer ca banii primiti sa fie folositi pentru construirea podului. 
 Primarul orasului – d-na Floarea Ivanof : “ Am prezentat membrilor Consiliului local 
acest proiect de hotarare. A fost dezbatut, analizat si s-a votat. Mai mult decat atat nu pot face; 
Trebuie sa intelegeti ca eu reprezint executivul, Consiliul local este legislativul, “micul Parlament 
al orasului” ; eu trebuie sa fac ceea ce voteaza Consiliul.” 
 D-l consilier Stefan Silochi : “ Comisia economica a propus solutia pentru rezolvarea 
problemei. Legal este ca executivul sa prezinte un studiu de fezabilitate pentru pod . In aceste 
conditii vom fi de acord. Nu putem aproba ceva fara documente legale. “ 
 D-na consilier Biri Daniela: “Propui in numele tau, eu stiu ce am votat in comisie.” 
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 D-l consilier Bruma Mircea Petre – Presedintele de sedinta propune depasirea acestui 
moment si discutarea celorlalte puncte de pe ordinea de zi. 

 
Punctul 3 al ordinii de zi : “Proiect de Hotãrâre privind trecerea din proprietatea publica 

a unitatii administrativ teritoriale Tg. Ocna, in proprietatea privata a unitatii administrativ 
teritoriale Tg. Ocna a imobilului in care a functionat Gradinita nr. 5 si a unor imobile din incinta 
Scolii generale nr. 3 .” Comisia juridica, pentru administratie publica a acordat un aviz favorabil. 
Se supune la vot : “Proiectul de Hotãrâre privind trecerea din proprietatea publica a unitatii 
administrativ teritoriale Tg. Ocna, in proprietatea privata a unitatii administrativ teritoriale Tg. 
Ocna a imobilului in care a functionat Gradinita nr. 5 si a unor imobile din incinta Scolii 
generale nr. 3 .” Se voteaza in unanimitate. 
 

Punctul 4 al ordinii de zi:” Proiect de Hotãrâre privind transformarea a 2 posturi vacante 
de muncitori calificat –pietrar-pavator in muncitor calificat tractorist si muncitor calificat 
mecanic utilaj buldoexcavator in cadrul Serviciului public de gospodarie comunala  - Sectia 
domeniu public si privat, Compartiment intretinere strazi, semnalizare rutiera.” Comisia juridica, 
pentru administratie publica a acordat un aviz favorabil. Se supune la vot : ” Proiectul de 
Hotãrâre privind transformarea a 2 posturi vacante de muncitori calificat –pietrar-pavator in 
muncitor calificat tractorist si muncitor calificat mecanic utilaj buldoexcavator in cadrul 
Serviciului public de gospodarie comunala  - Sectia domeniu public si privat, Compartiment 
intretinere strazi, semnalizare rutiera.” Se voteaza in unanimitate. 

 
Punctul 5 al ordinii de zi : „ Proiect de Hotarare privind imputernicirea unui membru al 

Consiliului local al orasului Tg. Ocna pentru autentificarea la notarul public a Statutului Clubului 
sportiv “Magura“ Tg. Ocna“. Comisia juridica, pentru administratie publica a acordat un aviz 
favorabil. Se supune la vot : „ Proiect de Hotarare privind imputernicirea unui membru al 
Consiliului local al orasului Tg. Ocna pentru autentificarea la notarul public a Statutului 
Clubului sportiv “Magura“ Tg. Ocna“. Se voteaza in unanimitate. 

 
DIVERSE: 
Are cuvantul d-l consilier Sultanel Danut care aduce in discutie problema apartamentelor 

ANL. ”De nenumarate ori am adus in discutie problema apartamentelor ANL. Am primit 
numeroase sesizari referitoare la faptul ca multe din aceste apartamente sunt nelocuite, sau in 
locul chiriasilor titulari locuiesc alte persoane.De asemenea exista 3 sau 4 apartamente care nu au 
fost repartizate , pastrate pentru protocol. Cine plateste cheltuielile pentru aceste apartamente si 
de ce se pastreaza fara a fi utilizate?Am informatii ca dupa eliberarea unor apartamente acestea 
au fost repartizate unor persoane care nu erau pe lista de asteptare si nu aveau inregistrat un dosar 
cu cerere in acest sens. Sunt foarte multe familii care au probleme si nu pot beneficia de aceste 
locuinte.” 

D-na consilier Biri Daniela: “ Dupa cum bine stiti intr-o sedinta anterioara am hotarat ca 
executivul sa numeasca o comisie care sa faca anchete sociale chiriasilor ANL . Vreti sa va 
ajutam?” 

D-l consilier Sultanel Danut:” O alta problema pe care vreau sa o aduc in discutie este cea 
a cainilor fara stapan, care sunt prinsi si omorati fara mila de diversi angajati ai primariei. Trebuie 
sa gasim o modalitate legala si civilizata de a rezolva aceasta problema. In acest sens am primit 
numeroase sesizari din partea iubitorilor de animale . Exista in cadrul Primariei un serviciu de 
ecarisaj? 
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Secretarul orasului – D-na Mihaela Luminita Roset : “ Avem in cadrul organigramei si a 
statului de functii prins un serviciu de ecarisaj, dar din pacate nu sunt bani pentru organizarea si 
dotarea lui.” 

Primarul orasului – d-na consilier Floarea Ivanof : ”Am primit sesizari de la cetatenii din 
cartierul unde aveti cabinetul medical , ca îi adunati acolo, le dati de mancare. Acest lucru îi 
afecteaza , cainii sunt agresivi si le pune in pericol viata.” 

D-l consilier Sultanel Danut: “ Va rog sa nu ma acuzati pe mine. Sunt legi sanitar- 
veterinare care trebuie respectate.” 

Secretarul orasului – d-na Mihaela Luminita Roset : “Referitor la locuintele ANL , pana 
in februarie 2009 se vor reanaliza toate dosarele si se va face o lista de prioritate. Cand s-au 
repartizat locuintele ANL prin hotarare de consiliu s-a hotarat in Consiliu local ca 3 dintre aceste 
sa ramana ca locuinte de serviciu.” 
 Primarul orasului Tg. Ocna – d-na Floarea Ivanof roaga pe presedintele de sedinta sa  
dea cuvantul invitatilor Partidului National Liberal, prezenti la sedinta . 
 Presedintele de sedinta – d-l consilier Bruma Mircea Petre :”De ani de zile se propune 
modernizarea centrului orasului: alei, spatii verzi intre blocuri. S-a facut cate ceva, mai mult in 
lunile premergatare alegerilor. In curand se va modifica PUG . De aceea este necesar sa se faca 
un studiu pentru modernizare, mai ales in zona centrala a orasului. Sa se amenajeze locuri de 
depozitare, locuri de joaca pentru copii, spatiile verzi, accesul masinilor de mare tonaj, parcuri, 
zona pietonala, sub o viziune moderna, pentru ca orasul sa ajunga o statiune asa cum ne dorim cu 
totii.” 
 D-na consilier Biri Daniela:” Indiferent cine si cum gandeste , nu vreau sa fiu acuzata 
ca am adus eu aici cetatenii din Pacuri. Chiar nu ma deranjeaza sedintele publice, in public se 
vede ceea ce esti.” 
 D-l consilier Mazilu Valentin :” Astazi am avut o sedinta urata, manipulata. Cum sa nu 
fim de acord cu propunerea Primarului orasului, dar vreau sa nu incalcam legea, caci suntem buni 
de plata.” 
 D-na consilier Biri Daniela: ”La sedinta trecuta d-l Silochi a pus problema 
incompatibilitatii d-lui Chelaru. Sa lamurim si aceasta problema.” 
 Secretarul orasului – d-na Mihaela Luminita Roset : “ D-l consilier Chelaru Petrisor 
este compatibil. Am inaintat o adresa catre S.N.S. Bucuresti prin care am solicitat sa ni se 
comunice care este forma de organizare a Salinei Tg. Ocna. Ni s-a raspuns ca este sucursala, nu 
are personalitate juridica si nici organe de conducere cu putere de decizie in plan teritorial. De 
asemenea am intrebat persoane specialiste in contencios administrativ care ne-au confirmat acest 
lucru.” 
 D-l consilier Chelaru Petrisor : “ La sedinta trecuta am simtit o ofensa din partea d-lui 
Silochi” 

D-l consilier Stefan Silochi: “ Nu cred ca i-am adus o ofensa d-lui consilier si va citesc 
din procesul verbal incheiat la sedinta din 30 septembrie – “D-l consilier Silochi are rugamintea 
ca Secretarul orasului sa verifice starea de incompatibilitate a domnului consilier Chelaru 
Petrisor”.” 

Secretarul orasului – d-na Mihaela Luminita Roset – „ Trebuie sa comunicam la 
Prefectura daca exista sau nu incompatibilitati si am cerut o pasuire pentru ca sa va lamuriti 
problema la Registrul Comertului cei care sunteti administratori si aveti societati active. Conform 
Legii 161/2003 este incompatibila cu functia de consilier local functia de administrator la 
societatile comerciale, inclusiv bancile sau alte institutii de credit, societatile de asigurare si cele 
financiare, la regiile autonome de interes national sau local, la companiile si societatile nationale, 
precum si la institutiile publice.O alta problema ce trebuie rezolvata este cea a legitimatiilor si 
insemnelor pentru alesii locali.” 
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D-l consilier Stefan Silochi : “ Vrem sa multumim d-nei Primar ca la apelul din sedinta 
trecuta a inchis circulatia pe strada Victoria asa cum prevede hotararea consiliului local.” 

D-na Primar Floarea Ivanof: “Asa cum v-am mai spus, nu am eu acest merit. Cine a 
deschis strada a si inchis-o.” 

D-na consilier Biri Daniela :” Dar cine a inchis-o?” 
D-l viceprimar: ” Eu am deschis-o circulatiei.” 
D-l consilier Stefan Silochi: ” Deoarece consilierii PSD nu au unde sa tina audiente la 

sediul primariei va informam ca suntem nevoiti sa tinem audienta la sediul partidului. De 
asemenea am dori sa stim care sunt atributiile consilierului personal stabilite de primar , asa cum 
prin dispozitie primarul orasului a stabilit sarcini pentru viceprimar . Dorim ca primarul orasului 
sa informeze Consiliul local despre modul de derulare a proiectelor.  

Nemaifiind alte probleme de discutat Presedintele de sedinta declara lucrarile inchise. 
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